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Abstract (en)
[origin: ES8704694A1] The plasma welding or cutting torch comprises a hollow torch body (1) whose interior is connected to a source of plasma-
producing gas, an electrode (2) disposed inside the body (1) and electrically connected to an electrical supply conductor, and a nozzle (3) provided
with a plasma outlet orifice (34). This torch is characterized in that it comprises a cartridge (60) which cannot be disassembled and comprises an
annular skirt (4) assembled by screwing with the torch body (1) and having a seat (18b) for the nozzle (3) which is freely slidably mounted in the skirt
(4) and applied against the seat (18b) solely by the pressure of the plasma-producing gas.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une torche de soudage ou de coupage à plasma comportant un corps de torche (1) creux dont l'intérieur est relié
à une source de gaz plasmagène, une électrode (2) logée à l'intérieur de ce corps (1) et reliée électriquement à un conducteur d'alimentation
électrique et une tuyère (3) percée d'un orifice (34) pour la sortie du plasma. Cette torche est caractérisée en ce qu'elle comporte une cartouche
(60) non démontable constituée d'une jupe annulaire (4) assemblée par vissage avec le corps de torche (1) et présentant un siège (18b) pour la
tuyère (3) montée à coulissement libre dans la jupe (4) et appliquée sur son siège (18b) uniquement sous la pression du gaz plasmagène.
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